
 

‘    Protokoll Styremøte                                        

Postpensjonistene i Trøndelag Nord 

 

Møtenr.  13/2024 10.12.2024 Sted: Postterminalen kl 11:30 

Til stede; Per Lillemark – leder 
Marit Garberg – økonomiansvarlig 
Olav Grande – styremedlem 
Helen Fines – første vara 
Brit V Strand – konst andre vara  

Forfall: Tomm I Vangen 
 
 

Andre til 
stede; 

 

 

Sak nr. Saksinnhold Oppfølging/frister 

1 Protokoll fra styremøte nr. 12 
 
Vedtak: 
Godkjent og legges ut på nettsidene. 

 

2 Økonomi 
Per og Marit orienterer og oppdaterer info vedr julemøtene 
 
Vedtak: 
Orientering til etterretning. 
 

 

       3 Status julemøtene 
Per, Tomm Ivar og Brit oppdaterer styret rundt avviklingen. 
Levanger/Verdal; Godt møte og god mat med 19 deltakere. 
Pensjonistforbundet Trøndelag var med og informerte om 
prosjektet «Å eldes med verdighet» med spesiell vekt på 
kommunenes plikt til å levere tjenester ihht lover og forskrifter. 
Tomm Ivar og Olav representerte styret. 
Namsos; Godt møte med god mat med 13 deltakere. Samme 
agenda som Lev/Ver. Per og Brit (på hjemmebane) representerte 
styret. 
Nærøysund; Godt møte med god mat med 12 deltakere. Her kunne 
ikke PF stille så Per tok deres jobb – og møtelyden diskuterte mest 
erfaringer med Eldres Råd – som var nogen blandet. Per og Brit 
representerte styret. 
Steinkjer/Snåsa og Inderøy; Skal arrangeres i morgen onsdag 11.12. 
29 er påmeldt til julemøte og julemåltid i Kulturkvartalet. 
 
Vedtak: Styret tar info til etterretning. 
 

 

4 Avdelingens Årsmøte 2025 
Ihht avtale med Trøndelag Sør og AU arrangeres årsmøte for 
driftsåret 2024 onsdag 5.mars 2025 kl 13:00. 
Sted; Steinkjer Kulturhus – Elvesalen. 
 
Vedtak:  

• Formell innkalling sendes ut 9.1.2025. 

• Frist for saker som ønskes behandlet på årsmøtet settes til 
onsdag 12.februar 2025. Dette gir styret tid og rom for å 
behandle disse før årsmøtet. 

 



• Styret starter jobben med årsberetning og regnskap på 
nyåret. 

• Styret starter jobben med Arbeidsplan for 2025 på nyåret. 
Innhold tatt opp som sak på alle julemøtene. Eget vedlegg 
om dette i Nyhetsbrevet no 8 som går ut nå før jul. Vi 
ønsker tilbakemeldinger om hvilke turer vi bør prioritere i 
Arbeidsplan for 2025. 

• Valgkomite er allerede i arbeid. 

• Årsmøtedokumenter legges ut på nettsiden etter hvert som 
styret har godkjent disse som styrets framlegg til årsmøtet. 

 

4 Den videre oppfølging av Arbeidsplan 2024-25 
Styret gikk gjennom status Arbeidsplan for 2024 og etter en 
diskusjon er oppsummert status; 

• Vi har ett godt og avklart samarbeid med Posten Bring AS vs 
tilgang til lokaler og utstyr 

• Vi har et godt og avklart samarbeid med Fagforbundet Post 
og Finans i Midt-Norge. Enkle og greie rutiner som fungerer. 

• Styret har gjennomført de planlagte medlemsturene med 
god deltakelse ihht plan. 

• Vi har etter hvert et godt sak til saksamarbeid med 
Pensjonistforbundet Trøndelag. Kan videreutvikles. 

• Avdelingen har en oversiktlig og grei økonomi – ikke mange 
penger i banken eller rike onkler, men med stram 
økonomistyring og godt kalkulerte egenandeler «går 
butikken rundt». 

• Avdelingen er god på verving. Det har vært et jevnt tilsig av 
nye medlemmer hele året. 

• De lokale møteplassene fungerer meget godt med dyktige 
kontaktpersoner. De har vært ett godt utgangspunkt og 
godt samarbeidspartnere for de årlige julemøtene. 

• Vi har enda ett potensiale vs engasjement med de lokale 
Eldrerådene for å sikre våre og andre pensjonister tjenester 
ihht lover og forskrifter. En stor utfordring 

 
Vedtak: 
Ett godt utgangspunkt for revisjon av Arbeidsplan for 2025. 
 

 

5 Eventuelt. 
I møtet på Rørvik fikk vi tips om flere gamle postansatte som pt 
ikke er medlem. Brit laget en oversikt – og styret fordelte ansvar 
for hvem som tar kontakt med hvem. 
Styret tar en ny gjennomgang i møtet 9.1.25. 
 
Jfr saken vedr Bingo-entreprenører. Litt utfordrende sak da det er 
søknadsfrister i oktober hvert år og de vi har vært i kontakt med er 
overskuddene for 2025 og 2026 allerede i stor grad fordelt. Så er 
det mange som må kontaktes. 
Styret vurderer det videre løpet vs dette. 
 

 

 


